
Norra Hagunda Älg- och kronhjortskötselområde 2023-11-22 

Lars Gräns  e-post: lars.grans@boldwinds.se 
Tfn: 070-677 00 74  hemsida: http:\\www.norrahagundaalg.s 
 

Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2023-11-21 

Plats:  Skogstibble, Sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Erik Jennische 
Karl-Göran Lindgren 
Johan Steineck 
Ronny Sandberg 
Magnus Kaisäter 
Johan Bruun 
Bo Eriksson 
Thomas Lindahl 
 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Magnus Kaisäter 
 

§ 2 Information 

1) Nya regler för rapportering av Älg- och Kronvilt-obs. Kan även rapporteras då 

jaktlagen jagar Dovhjort, Rådjur och/eller vildsvin. Rapportering kan dock bara 

göras under de 30 första dagarna av jaktperioden. 

 

2) Sv. Jägareförbundet har bjudit in till ett digitalt möte om hur vi ser på älgen 

nu och framöver. Förutom Lars är Erik och Magnus intresserade att deltaga. 

§ 3 Avstämning av årets pågående kronviltsjakt 

Av de planerade 35 kronvilt är det hittilldags skjutits 23 djur (10/5/8).  Totalt 

har vi uppnått en nyttjande på 66 %.  

§ 4 Avstämning av årets pågående älgjakt 

För NH Övre är planen att det ska fällas 14 djur (4/3/7). Det har skjutits 13 

älgar. Det återstår att skjuta 1 tjur. Nyttjandegraden är nu 93 %. För vuxna 

hondjur var målet nått den 12/10 och för kalvar nåddes målet den 11/11. 

 

För NH Nedre är planen att det ska fällas 16 djur (4/4/8). Det har skjutits 10 

älgar (1/3/6). Nyttjandegraden är nu 63 %. 

§ 5 Övrig dödlighet 

1 kviga och en kronhjort på 8 taggar har hittills hamnat under övrig dödlighet. 

Båda djuren registrerades under NH Nedre. 
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§ 6 Avlysningsjakt på älg 

På NH Övre kommer det inte att tillämpas någon avlysningsjakt. 

För NH Nedre kommer avlysningsjakt att införas på de vuxna älgar som, enligt, 

planen, återstår att fälla. Avlysningsjakten gäller för jaktlag som tillhör grupp A 

och B och starta den 9/12. Information läggs ut på hemsidan. 

§ 7 Skötselplaner 

För Kronvilt ska en ny skötselplan upprättas. Den nya planen ska gälla fr.o.m. år 

2024. Troligtvis kommer avskjutningen i den nya planen bli högre än den nu 

gällande planen. 

Kurvan som visar obs/mantimmar för hela Fjärdhundra ÄFO visar en tydlig 

tendens att skammen ökar. För Östervåla ÄFO är motsvarande kurva svårare 

att utläsa någon tendens på. 

 

För NH Nedre kommer vi att få bryta gällande plan och upprätta en för åren 

2024 t.o.m. 2026. Orsaken till detta är att vår plan ska tidsmässigt fasas in med 

förvaltningsplanen. 

För både Östervåla ÄFO och Fjärdhundra ÄFO visar statistiken att avskjutningen 

stadigt minskar och att även älgstammarna minskar. 

§ 8 Extra tilldelning av älg 

Inget jaktlag har kommit in med begäran om extra tilldelning. 

§ 9 Motivation för älg-obs 

Efter att vi har haft utlottning i tre år görs en utvärdering om detta har gett 

resultat i positiv riktning. Diskuterades om utlottning ska vara en älgtjur per 

område eller något annat. Beslut ska tas före årsmötet. 

§ 10 Ekonomi 

Svårigheter att komma in på vårt konto på Nordea gör att ärendet skjuts fram 

till nästa styrelsemöte. 

§ 11 Föredragshållare på årsmötet 

Beslutades att vi inte ska anlita en föredragshållare till årsmötet. 

§ 12 Övriga frågor 

Vi ska ta upp diskussionen med Länsstyrelsen att våra två områden ska slås 

samman. Ordförande och ytterligare en från vår styrelse kommer att möta 

Länsstyrelsen i ärendet. 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

Vid protokollet: Justeras: 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg Magnus Kaisäter
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